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Dalheimers hus till Delaktighetsråd  
 

Tid: 13:30–15:30 

Plats: Dalheimers hus. Iris U1 

Paragrafer: §1–11 

Kallade 

Ledamöter 

Kjell Emanuelsson, Synskadades riksförbund (SRF) 

Karin Hedén Hessling, Synskadades riksförbund (SRF) 

Linda Karlsson, Delaktighet, handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR)  

Ansa Tammerland, Reumatikerdistriktet Göteborg 

Ove Haugen, Hjärnkraft 

Håkan Hägg – RTP /frånvarande 

Kenneth Dämbäck – Funktionsrätt  

Ida Hansson, Funktionsrätt  

Kristina Kindberg, Unga Rörelsehindrade Göteborgsklubben 

Elisabeth Orrö, Dalheimers hus 

Övriga närvarande 

Monika Öhrn sekreterare 

 

 

Underskrifter 

Sekreterare 

Monika Öhrn 

 

 

Ordförande                                                                      Justerande                  

Kjell Emanuelsson                                                          Ansa Tammerland 
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§ 1 Mötets öppnande   

§ 2 Ledamöterna presenterar sig 

§ 3 Val av justerare 
Ansa Tammerland 

§ 4 Genomgång av föregående 
mötesprotokoll 
Inga synpunkter på föregående protokoll 

§ 5 Fastställande av dagordningen 
Två punkter läggs till under övriga frågor. 

§ 6 Evakuering och renovering 

Ritningar Dalheimers hus 

Nu pågår en samgranskning av ritningarna för nya Dalheimers hus. Alla professioner och 

verksamheten har då möjlighet att komma in med synpunkter på de föreslagna 

ritningarna.  

Förslaget såsom det ser ut idag: 

• I U1 finns i dagsläget inga verksamheter, men det är förberett för paus- och 

lunchrum. Där finns även arkiv, förråd för föreningarna och omklädningsrum.  

• På entréplan kommer receptionsdisken att ligga direkt till höger. Där finns även 

utrymme för administrativ personal och vaktmästeri. Rakt fram i korridoren finns 

frisör, fotvård, anhörigstöd och lots. Friskvården utökas med en relaxavdelning.  

• Nästan alla mötesrum samlas på restaurangplanet och besökare kommer inte att 

behöva gå genom restaurangen för att komma till möteslokalerna. Yta i garaget 

tas i anspråk för möteslokaler. Dalheimerssalen blir större än Hultbergssalen.  

• Det kommer att byggas ett nytt trapphus där lilla hissen finns idag. Eldorado 

resurscenter har kvar sina lokaler på samma ställe, men det nya trapphuset 

innebär att lokalerna inte blir passage. Där funktionsrätt finns idag blir 

administrativa lokaler för förvaltningen för funktionsstöd.  

• Aktivitetcenter och kulturfabriken erbjuds lokaler på Aktivitetcenters 

våningsplan. Det kommer att vara en neutral passage till terrassen, vilket innebär 

att personal och besökare har möjlighet att använda utrymmet.  
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• Plan 4-6 blir kontorsplan för alla föreningar. Det blir en liten foajé med pentry på 

alla våningsplan och ett större personalutrymme på ett av våningsplanen. Det 

kommer att finnas ett mötesrum, som föreningarna kan hyra, i direkt anslutning 

till föreningslokalerna. Det blir rättvisare än att slå ut hyreskostnaden 

proportionerligt på alla hyresgäster.    

§ 7 Tillgänglighet 

Föreläsning Certec 

Påminner om att så många som möjligt ska komma på föreläsningen och att vi alla hjälps 

åt att sprida informationen. Det är bra om föreningar som tycker att frågan om 

tillgänglighet är viktigt är representerade. Att arbeta för universell utformning är det som 

på lång sikt kommer att bidra till en förändrad attityd vad gäller tillgänglighet.   

Ledamöterna för fram önskemål om att föreläsningen spelas in, då alla inte har möjlighet 

att komma då evenemanget sammanfaller med en långhelg.   

Avstämning gällande universell utformning 

Vid senaste workshoppen med arkitekterna lyftes utformningen av terrassen. 

Ledamöterna tycker att det var intressant och bra.  

§ 8 Dialog om ytors nyttjande i nya 
Dalheimers hus 
I U1 finns ytor som ännu ej är intecknade för någon verksamhet. Förslag från 

ledamöterna vad de ska kunna användas till. 

• Sinnesrum för alla, en bredare målgrupp.  

• Fågelkvitter i upplevelserummen.  

• Kreativa rum med hög tillgänglighet som föreningar kan hyra för studiecirklar. 

Hobbyrum.   

• Keramiklokal 

• Silversmidesverkstad. HjärnPunkten bygger en sådan varje måndag på 

Aktivitetcenter 

• Hyra ut en lokal till en massör, som kan ge massage. Till detta skulle eventuellt 

utrymmet för relaxbädden kunna användas. En massagestol kan placeras i loungen. 

§ 9 Aktuell i våra verksamheter 
Hjärnkraft ska ha konferensen att leva hela livet 7–8 november. Temat blir unga vuxna.  

SRF hade årsmöte i lördags på Göteborgs föreningscenter. Ny ordförande är Denise 

Kresso. Det har inte hittats någon ersättare för Erik Lönnroth. Karin är 

verksamhetsgranskare och Kjell ersättare. Under mötet framfördes synpunkter på den 
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fysiska tillgängligheten på Masthuggsterrassen. Det är problem med att få färdtjänsten att 

köra fram till lokalerna.  

Funktionsrätt – Har årsmöte nästa vecka. De har fått utökat verksamhetsbidrag för ett 

projekt där de anställt två medarbetare. Uppdraget blir att stötta föreningarna i 

medlemsrekrytering för att nå ut till personer med annat språk än svenska. 3 december 

kommer de att ha ett program på Frölunda torg. Funktionsrätt har genomfört en 

ekonomikurs för medlemsföreningar.  

Unga rörelsehindrade – ska ha årsmöte 27 april.  

RiG – har en inplanerad vårresa till Bohuslän för medlemmarna 15 maj. 

DHR region ska ha sitt årsmöte samma dag som unga rörelsehindrade. De har lånat 

poddstudion från Funktionsrätt och ska spela in en podd.  

Dialog med kulturförvaltningen 

Monika har haft möte med kulturförvaltningen. Syftet är att det finns ett mål att nå ut till 

grupper som inte tar del av kulturutbudet. Det gäller bland annat äldre och personer med 

funktionsnedsättning.   

§ 10 Övriga frågor 

Donationsansökan 

I maj är det dags att skicka in ansökan om donationsmedel. I år blir det till stor del 

ansökan om evenemang med anledning av att verksamheten ska evakueras och vi därmed 

inte har behov av att köpa in inventarier.  

Konferensservice 

Ledamöterna har synpunkt på att det är svårt att boka möteslokal då de ofta är fullbokade. 

Både Dalheimerssalen och Hultbergssalen är uppbokad på kvällar. Alternativet är 

Aktivitetcenter, men den lokalen har stående bokningar vissa dagar i veckan.   

RiG har uppmärksammat att om man hyr man röda sten så finns inget vatten i anslutning 

till lokalen, så man måste beställa det från restaurangen.   

§ 11 Mötet avslutas 
 

 

 

 

 


